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országgyűlési képviselő
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Érkezett : Írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésrő l szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
feltenni Dr. Orbán Viktor Miniszterelnök Úrhoz :

„Hajlandó-e arra, hogy olyan csapat meccsére ne látogasson ki, aki nem hajlandó közpénzr ől
tájékoztatást adni ?

címmel .

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Köszönettel megkaptam Balog Zoltán miniszterétő l a „Mit kíván tenni annak érdekében, hogy a sportklubo k
a közpénzek vonatkozásában ne térhessenek ki a válaszadás alól?” Önnek címzett írásbeli kérdésemre adot t
válaszát, melyben minisztere több kérdésemre nem ad megfelel ő választ, így ismételten Önhöz fordulok.

Az említett tárcavezetője azt állítja, hogy van megfelelő információjuk az állami támogatáso k
felhasználására vonatkozóan. Akkor bizonyára meg tudják válaszolni a következő kérdéseket :

Mennyi állami költségvetési pénzt kaptak az egyes sportklubok 2012-ben ?
Melyik sportklub mekkora mértékű támogatást kapott állami vállalattól az elmúlt évben (akár
reklámszerződésen keresztül) ?

Mint arról korábban már Önt is tájékoztattam, az itt feltett és egyéb közpénzekre vonatkozó kérdéseime t
megküldtem több sportklubnak is, akik vagy nem válaszoltak kérdéseimre vagy elutasították a válaszadást .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Ön szerint elfogadható, hogy a sportklubok nem hajlandóak tájékoztatást adni a közpénzekke l
kapcsolatos kérdésekre?
Tudna támogatni egy olyan törvényjavaslatot, hogy aki a közpénzekr ő l nem ad tájékoztatást, az az
elkövetkezendő 3 évben ne részesülhessen ilyen jellegű támogatásban, ne köthessen semmilyen
reklám-támogatói szerződést állami-önkormányzati tulajdonú vállalatokkal ?
Kíván-e beszélni kedvenc focicsapatának, a Videoton vezet őivel, hogy ez az eljárás elfogadhatatlan ?
Hajlandó-e arra, hogy olyan csapat meccsére ne látogasson ki, aki nem hajlandó közpénzr ő l
tájékoztatást adni?

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2013 . április 17 .

- Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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